
 

 

Protokoll fra Landsstyremøte  
nr 2/2024 – 26.8.2024 Zoom 

 

Til stede: 

• Kjellaug Kristiansen Jota 

• Jan Bekkevold 

• Nils Bjørn Sæbø 

• Rutt Siri Kregnes 

• Per Lillemark 

• Holger Zachariassen 

• Irene Myklebust 

• Kjell Vagstad 

 

Forfall: 

• Ann Karin Tenggren 

• Aase Marit Torsen 

 

Saksliste: 

1. Kort informasjon om hva AU har gjort så langt etter Landsmøtet 

2. Landsstyremøtet 19. og 20. november 

3. Runde rundt bordet  

 

AD PUNKT 1 KORT INFROMASJON FRA AU 

Kjellaug informerte om årsaken til at AU ønsket et eget digitalt møte med Landsstyret er for å involvere 

Landsstyrets medlemmer i saker så tidlig som mulig i perioden. AU har hatt 2 møter etter Landsmøtet, ett 

den 18.6. og dagens møte 26.8.  

Vedtak: Tas til orientering 

 

AD PUNKT 2 LANDSSTYREMØTET 19. OG 20.NOVEMBER 

Neste Landsstyremøte er 19. og 20.november på Thon Hotel Oslo Airport . AU har bestilt overnatting og 

møterom. Landsstyrerepresentantene må selv bestille reise slik at de rekker aktiviteten som starter kl 

18.00 den 19.11. og hjemreise er etter møtets avslutning ca kl 15.30 den 20.11.  

Kjellaug viste også til AUs oppfatning av at det å være medlem av Landsstyret også skal gi en verdi for 

medlemmene der. De skal få tilført ny kunnskap og dele erfaringer til det beste for hele Landsstyret. Det 

innebærer at det er en forventning om at alle medlemmene gir innspill, forslag til tema, innledere etc. AU 



sammen med Landsstyrerepresentanter jobber med å få inn interessante foredragsholdere med relevante 

tema.  

Hun minte også om at neste års lederkonferanse er et felles ansvar, og at det er et verksted der lederne og 

Landsstyret skal jobbe med viktig områder.  

Vedtak: Tas til orientering 

 

 

AD PUNKT 3 RUNDE RUNDT BORDET  

Etter en runde rundt bordet der representantene delte hvilke interesser de ønsket å engasjere seg mest i 

viste Kjellaug til Handlingsplanens punkt om å videreutvikle Brukerstøtteordningen slik at den blir 

brukerstyrt i forhold til hva de ulike avdelingene har av behov for opplæring av nye tillitsvalgte. Vi bør se på 

enklere løsninger for oppfølging, f.eks mer direkte ved deling av skjerm og konkrete situasjoner. Vi bør 

videre gi noe tilførsel av kompetanse når det gjelder forbundets plass i samfunnet.  

Vedtak:  Tas til orientering.  

 

26.8.2024 

Rutt Siri Kregnes 

Sekretær 

  


